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CRIMINAL DISTRICT COURT
PARISH OF ORLEANS

- STATE OF LOUISIANA

' STATE OF LOUISIANA . 198-059 -
vs. . 14:26 (30)
CLAY L. SHAW .  SECTION "C"

EXCERPT FROM THE PROCEEDINGS OF
THURSDAY MORNING, FEBRUARY 27, 1969

BEFORE:

THE HONORABLE EDWARD A. HAGGERTY, JR.,

JUDGE, SECTION "C"

Dietrich & Pickett, Inc.

Qoustypints

333ST. CHARLES AVENUE, SUITE 1221
NEW ORLEANS, LOUISIANA 70130-522-3111
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. .~ CLAY L. SHAW,

the Defendant herein, having been first duly sworn,

was examined and testified as follows:;ﬁ

DIRECT EXAMINATION

BY MR. DYMOND:

Q

Mr. Shaw, for the recoré, please state your

full name.

Clay L. Shaw.

And you are the Defe;dant in'thééé.proééédings,
is that right, Mr. Shéwé

Yes, I am the Defendant.

vthat is your age, Mr. Shaw?

I am 55 years old.

Now, what is your educational background, Mr.
Shaw? What education have you had?

I am a graduaté of high school, I finished
Warren Easton High School in71928.

Did you attend.college‘subseéuent ﬁo that?

No, I did no£. ’

After finishing high.school, what did you do

‘ by way of occupation?

I worked for a period for the Weétern Union

Telegraph Company ﬁere in' New Orleans,

Later I was transferred by them to New

York where. I worked for them fqr some




;, PR 1 ~ .. years.
é.\" - 2 Q@ In what capacity was that, Mr. Shaw? .
% 31 A . 1I was a district manager for them;'I‘managed
4 | some 30 or 40 branch offices .in Mid-
% 5 | Manhattan.
3‘ 6 Q And after that, sir? . - | ¢
;i_ . o 71 A | I was in the publié relations and advertising
| 8  V businesé fof:several yéars; éndthgn'went
9 T into the Army i; New Yorkr_ |
101 o And in what year did you go into the Army,
é » 11 © . sir?
| . 12| A 1942, |
E rt) - ”:'b Q | And until what year did you remain in the Armf?
. 14 A Until late 1945,
. ﬁr Q What was the nature of your diécharge from
16 - the Army, Mr. Shaw?
17 A An honorable discharge.
18 Q Now, sub;equent to youf Army service, what
.k” ' - dia youlthen do? i
. 20- A I returned to New Orieans where a group of
21 - businessmen were planning to found an
22 _ Ainternational trade center. I talked. to
23 this group ang waszoffered the job as
24 Managing Director of the International
AN Trade Mart.
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'Did you accepﬁ that job?

Yes, I did.

And how long did yéu remain in théé job, Mr.
Shaw? | | k |

Nineteen yéafs.

Until what year, sir?

Until October 1, 1965. . : | T

And undef what §oﬁdi§ions did you leavg #hat
job, that is, was it véluhtarily or.

otherwise?

Oh, 'completely voluntarily, I resigned be-

cause T had other things I wanted to do.

MR. DYMOND:

May I have the photographs of Oswald and

Ferrie?
(Documents handed to Counsel by

the clerk.)

BY MR, DYMOND:

©

(Exhibiting photograph to witnes;).Mr. Shaw,
I show you a photograph which has been
introduced in eviaence and marked for
‘identification "Stgtefl,“ purporting to

be a photograph of the late Lee Harvey

Oswald, and ask you whether you have ever

‘seen this man in person?




5

10

11

12

13

14

16
17
18
19
20

21

2
23
24

25

15

A

O

No, I nevgr.havef

Have you ever,-to your knowle@ge, been ac-
quainted with'thi% man? Havg'you:ever
talked to him?

No, I never have, |

Have you ever had any télepbdne conversatiens

with him?

No.

kExﬁibiting ghotograéﬁ to witnesé) I n&w:show
you a photograph which ﬁas been marked
*s-19" ana introduced in evidence, pur-
~porting to be a photograph of Lee Harvey
Oswald, on which has been put a beard,
apparently in pencil, andiI will ask you
whether you recognize that individual
from having ever seen him personally?
No, I have never seen him, -
To your kﬁowledge, have'you e&er kn§wn this
‘man? - ’
No, I have not.
(Exﬂibiting photograph to witness) I now show
you, Mr. Shaw, a bhotograph which has
been marked for ideﬁtification_ﬁState 3"
and introduced in evidence, purporting to

be a photograph of the late David W.

o

| Faan
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Ferrie; and I will ask you whether you
have ever known this man?

No, I never have. ‘

Have you' ever seen this man in person?

NO.. |

Have you ever had a teléphohic conversation
with this man?

No, never,.

Now,vMF. Sha@, prior:to these pfoceediﬁg;
and the things prelimiﬁary thereto, have
you ever known a person by the ;ame of
Perry Raymond Russo?

No, I have never known Perry Raymond Russo.

Have you evern been to any party with this
man, where he was present? -

No, I never have.

Have you.ever had any social or business con-
nection with him?‘ | -

No, never. ) -

Have you ever been acquainted with him?

No,~I have not.

Now , yr. Shaw, of course while you were\in,
the Military Service I would assume you
wore the regular uniform? Is that cor-

rect, sir?
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_Yeé, I did.

Since being discharged from the Military
Service, have‘you ever owhedJé hat?

No, I ha&e'not.

Have you ever worn a hat?

ﬁo, I have not. ' ' | '

Do you‘own a hat at the present tiﬁe2

No; I do'not; | |

Mr. Shaw, ha;e you e;er been in. the To&q'of
Clinton, Louisiana? -

I have never been to Clinton, Louisiana.

Do. you have. any relatives who live there?

Yes, I have a first cousin, who is married
to a Mr. Yarborough, and they‘live in
Clinton.

You say you personally have never been there?

I have néver been there,.

Have you éver visited Qith tﬁis cousin else-.
where? —

Oh, yes, I have seen them in Kentwood, which
is where our famiiy come from, at
funerals and thi;gs of this sort, but
I have never been éo Clinton.

Now, Mr. Shaw, are your mother and father

alive at this time?

!
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A My mother is living, my father is dead.

Q When did your father die, sir?
A November 25, I believe, 1966,
Q Now, Mr.:Shaw, where did  your mothér and

father reside while they were both

living? e

A They lived when he was alive in Hammond,

Louisiana.

Q And where is'your mother 1iving:ﬁ6w?

A She still lives in the same house in Hammond.

Q Mr.~Shaw. have you ever owned a bléck_
Ccadillac? | o

A No, I never have.

Q Have you ever owned a Cadillac?

A No, I have never owned a cadillac.

MR, DYMOND:
May I have the photograph of this auto-
mobile? | |

(Photoé%aph handed to Counsel
by the Cle;k.). |

BY MR, DYMOND:

Q. (Exhibiting photograph to witness) Mr. Shaw,
I show yéu a photoéraph which has been
marked for identification "State 2," and

ask you whether you recognize the auto-

[t
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mobi;ebdépiéted therein.

The car is Similér to one that was owned by
Mr. Jeff Biddison, who‘is é friend of
‘mine, but I caﬁnot say with authority
that it is or is.not.. |

Have you ever owned an automobile similar ¢n

aépearance.to the automébile dépiéted‘in,
this'phdtbgréph? .,‘ fgf_ L;A'wﬁ"

No;_I never ﬁave. | |

Now, ﬁr. Shaw, you have tesﬁifiea ﬁhat th;t

automobile appears to be simiiaf»fo the

A}

one owned by Mr, Biddison{ pid you B
ever boprow from Mf. Biddison the‘autd-
mobile which he had, whicbvwas similar
in appearance to the one depicted‘in
that photograph?

Yes, I have.

When was £hat,_if you fecall; sir?

In the fall of 1966. -

During the year 1963 did you ever borrow that

automobile from Mr. Biddison?

‘At that time did you own an automobile?

I dia.

What kind was it, sir?
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It was.a black Thunderbird convertible,

Would you say’that it was similar in appear-
ance to the automobile the picture_of_
whiéh I have shown you?

ﬁot at all.

Now, Mr. Shaw, referring to the period froh
July into October of 1963, where were
youbémpiéyed at that_timé: si;?

I was Manéging Directo;.of;the.fgiernéfional
Trade Mart here in New Orléans‘ |

Now, as Managing Director what weré normally
your duties there at the Trade Maft?

The managing of the building, the promotion

of trade, the handling of the various

activities that the Trade Mart undertook.

In general, I supervised the operations
of the building and the institution.
Now, was there anything unusual about the

duties which you had during the period

from July 8 until approximately October 8,

19637
Yes, there was. We were plénning to build a

new International Trade Mart, which has

now been built. To do this it was neces-

sary we issue bonds which a New York

10

1)



10
11
:
13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

syndicate was to buy. A condition of

their bﬁying these bonds, however,.was

tha£ during the perioa of approximgtély

July 8 to October 8 in 1963, we had to

obtain from potential tenants offers to

lease'toéalling an annual income of |,
$i,425,000.00 a year, and this'weAhad.
to ds Qiﬁhin a period_ofJQQ d;yé,

Now, had you not succéeaea;in.aéiné tﬁ%ﬁ,

Qhat would have been the rgSuit?

Had we not succeeded in doing that; thére
would be no Trade Mart now at Cénal
Street and the River. : -

Now, what was the nature of the work load as

a result of your being obiiéeé to do
this within that given period, Mr. Shaw?

It was extremgly heavy; I have never worked

hérder in my life than i did those three
‘months, and I have had some -hard jobs.
During that timg, Mr. Shaw, that is, the period

which you have mentioned, did you take any

trips out of New Orleans?

’ .

To the best ~-- yes, I went to Hammond on one
occasion I recall.

What was that occasion?

11}

(14
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My father was not well, and in late September'

Now,

Yes,

'pr,

Now,

I do

Now,

I went one day to Hammonq to visit with
hin,

on that one day did you hqve'any contact
with your office here in New Orleans?

my secretary telephoned me in Hammond?
at.my parents' house o; that day cbncern-
ing a-£ﬁsiness matter, |

on that day did ysﬁ have Qccasioﬁ to go
to any other town than ﬁammond, with the

exception of the towns which would be on

- the way to Hammond? ] -

I did not.

how did you get to Hammond‘upoh th;t
occasion, Mr; Shaw? |

not recall exactly. Sometime I went by
train, thgre was an garly morning train;

sometime I drove; I could not tell you now

six years later which way I went to

Hammond on that barticular day.
other than that trip, did you take any
grip out of New Ofleans between July .8

and August 8, 1963?‘

To the best of my recollection, no.

During that period, Mr. Shaw -- and with the

12

s~
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exception of this one day that you went
to Hammond -- were you absent from your

job at the Trade Mart on any work day?

No, I was not.

And how many days a week were you working,

Mr. Shaw? .

The average work week was Monday through.

Friday. However, during this extremely
busyiperiod there were a number of

Saturdays when I worked as well.

Did Mr. Lloyd Cobb have anything to do with

this work?

Mr. Lloyd Cobb was then the President of.

International Trade Mart, it was ultimate-

ly his responsibility, and he supervised
and directed all of our activities during
this peripd.

Now, what was ;he nature of ?our contact with

~ Mr. Cobb during this period?-

Mr. Cobb and I were in very close touch at
least énce a day either by telephone'or
yby‘actual personal conference.

Now, Mr, Shaw, do you'récali the witness
Charles I. Spiesel who testified for the

State?

13
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‘Yes, I recall Mr. Spiesel. Lo

To yoﬁr knowledge, prior to,his'testifying
had you ever seen that ﬁan-béfore in
you; iife?

No, never,

Have you ever been in attendance at a par£§

where he was, in your life, to your know-

ledge?
No.

Now, I assume, Mr. Shaw, that you heard Mr.

not, sir?

Yes, I did.

Have you gver been at a party or_a~meetihg
where Perry Raymond Russo'Qés?

I have not.

Have you ever been at a party or a meeting
where'ngid Ferrie was? I have shown
you his photograph. | ’

Yes. I have not.

Have you evér been at é party or a meeting
where David Ferrietwaé in attendance?:
I showed you his photograéh.

I have not.

(Reporter's Note: The above question was

Perry Raymond Russo's testimony, did you

14
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apparently because of some small
courtroom disturbance not noted by

the Reporter.)

BY MR. DYMOND:

Q

Have you ever a;tended ény such party or af
meeting as was described by Perry Russo
from thé witgess stand?

I'héve_not. |

Mr. Shaw, are you familiar with the general

. location of Louisiana Avenue Parkway
in this cCity?

Yes, I know where it is.

Now, more specifically referring to the rési-
dence 3330 Louisiana (Avenﬁe) Parkway,
have you ever attended a party or a meet-
ing ‘at that address? |

No, I never have,

Now, Mr. Sha&, do you recall the occasion of
President Kenned&'s visiting New Orleans
before his assassination?

Yes, I recall the occagion.f

Did you have any officiai connection with that

visit?

Yes, I was invited by Congressman Boggs to be a

15
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. .. member of the Reception Committee for
the President.
Did you serve on that Commiétée, sir?
I did. | |
Would you describe for the.Jur§ y§ﬁr.dutiés
or ydur activities in coﬁnection withg
that occasion.
Well, this was 1952. if I am noﬁ misﬁaken;
- and to £h¢ bestzof nmy recéilectioﬁ £here
.wére a group of ébout 60 people who were
‘ invited to serve on the Receétion Com-
mittee._AIt was decided that a bus would
take this group to t he airport to meet;
to welcome aﬁd receive Presiaent Kenned&,
.0f this group some, I would guess, 14
peoéle were to be in the limousines whiéh
‘would follow the Presidential car from
the %irporﬁ to thé Nashville Avenue Whaff,
- the reméinder of the Reception Committee
would follow in ‘the bus which was in the
motorcade.
And where did you ride?

I rode in the bus.

Did you go to the airport in that bus?

As I recall it, yes.

16
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Did you go later to the Nashville Avénue
Wharf in that bus?

We did. |

Mr., Shaw; do you remember how'youfaere
dressed on that océasion?

I can'ﬁ tell you the coior of the suit ané?
the color of the tie, but}I ceftainly was
dresSed_in.aqconservative ﬁusiness sﬁit

" with a tie on that occasion.

' pid you have on tight pants, Mr. Shaw?

No, 'I did not.

.Have you ever worn tight pants?

Nb, I have not.

Now, Mr. Shaw, prior-to the Presidént haQing
~come here on that occasion; had you ever
met President Kennedy?

Yes, I had met President Kénnedy.

What was the occasion of your meeting President

Kennedy? )

To the best of my recollection, this would be
in the spring of ?962. Chep Morrison,
who had been for a gre;t many years Mayor
of New Orleans, was appointed by President

Kennedy to be our Ambassador, that is,

the Ambassador of the Unitegd States to the

17
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Organization of American States in
Washington. Mr. Morrison very kindly

invited me to be present in Washington

when he was sworn in by President Kennedy.|

I accepted the invitation, of course..and
-was preseﬁt at>the time when Mr. Morr#son
was sworn iﬁ as Ambassador by President
Kennédy; and oﬁ tﬁat oécasibn mét-the
Prééident.

Mr, Shaw, did you ever have‘any ill feelings

. toward President -Kennedy?

Certainly not{

Were you a supporter-of Pr;sident.Kennedy?

I was.

Noﬁ;}when fou say "supporter;" how did‘you
support him?

Well, I voted for him.

Naw, Mr. Shaw, I have.shown you a photograph

of the late David W. Ferrie. Have you

ever in your life met with this man at a

filling station on Veterans Highway?

No, I have not, . i

Have you ever met with this man any place?

No, I have not.

Have you ever conversed with this man?

18
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Mr. Shaw, weré you present én:court - i am
sure you were, but do you reééll the
tesEimony of Vernon Bundy?

Yes; I recall that testimony.

Prior to thé pfeliminary hearing in this cfse,
had you ever in your life seen Vernon
Bundy before? -

I had not. |

Have you ever met with anyone on £he 1§ké.

+ front sea wall in such a manhér,as was
describedAby.Vernon Bundy? |

No, I have not.

Have you ever met with anyone,‘to your know;
.ledge, on the laké fron£ Séa wall at all?

Not to my recoliection.

More specifically, have you evei,met with Lee
Harvey Oswald on'the lake front sea wall?

No, I have not.

Now, Mr. Shaw, I have shown you a photograph
‘ of Lee Harvey Oswald. Have you ever given
tﬂat man money in yourblifé?
No, certainlyhnot.

Have you ever had any reason to want to give

him any money?

19
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A _ Nd, I have not;'

Q Mr. Shaw, have you ever been a pro-Castro
man? .

A No.

Q Have you ever engaged in any activities, to

your knowledge, which couid bélCOnstrﬁed
as pro-Castro? |

A No, I havé not.

Q Now; Mr; Shaw, I take it you.aréffamiliér wi£ﬁ
Moisant Airport here”in'New 0#leahs;:are

* you not, sir? |

A Yes, I am famiiiar with it.

Q. Afe you familiar with a room known as the
VIP Room in Moisant Airport?

A  No, I didn't know that room exi;ted until this
trial. |

N_IR. DYMOND
May I have: the book, please.
“(Book handed to Counsel by ﬁhe Clerk.)

BY MR. DYMOND: -

Q (Exhibiting book tkoitﬁess) Mr, Shaw, I show
you a book which has been marked for
identificétién "Sta;e-ss,é directing your
attention to tﬂe signature “Clay Bertrand"

which is written on the bottom page of

20
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that bo§k uhdér the date December 14,
1966, and I ask you whether you at any
time wrote that name i; £hatfbook,
No. | |
Is fha£ your signature,.sif?
Nq; it is not. .
Is thaé your handwriting, that is, the‘por£ion
of it thch does not cbn§ti§Ute'ésigﬁa-
- ture? . :
No, itvis not.
To your knowledge have you ever siéned'your
name in any way in a book such as this
in the VIP Room of the Moisant Airport:

of Eastern Airlines?

No, I never have.

- -

21
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Mr. Shaw, do ?qu‘know specifically where you
were.onADecember l4a, 19662
No, I do not. |
At that time were you or were you not aware
of the fact that the name’ciéy Bértrahd
had become imébrtant in cénnection with
tﬁe assassination.of President‘KeﬁnedQ?
No, I did not know it.
Now, Mr. Shaw, do }ou habitualiy?t;aQei>ﬁyk
léommercial airline? . | -
No,\I}do not.
How do you ordinarily travel, sir?
By train ordinarily.
When is the last time, to your knowiedge,and
~recollection, that you used a commeréial
airline for travel? |
I would say, and this is -- must be a guess
necessari;y -- aﬁout ten yéars ago.
Now,er. Shaw, you took a trip to Europe in
the year 1966, did you not, sir?
That is correct. | |

.

wWhat means of transportation aid YOu use in

I

connection with this trip?
I sailed from New Orleans to Barcelona, from

the Port of New Orleans.

22
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Mr. Shaw, have you ever been known as Clay

Bertrand?
No, I have not. .
Have you ever been known as Clem #értrand?
ﬁo, I have not. ’

Have you ever used any alias or false name’

at’' all during your 1life?

No -- with this exception -- I, oh, in the

early Fifties, I wrote a play that was~iy
'produced here, and I used fhe name, the
pen name, Allen White.

N -

Where did you get that name, Allen White?

These are the maiden' names- of my two grand- ’
mothers.

I see, I see. Mr. Shaw, have you ever known
@ person named Clay Bertrand?

No; I have not,-

ﬁqve you ever known a person by the name of
-Clem Bertr;nd?

No. .

Have you ever received any mail addressed to a
Clem or Clay Bertrandél

No. ’ ' | .

Mr. Shaw, have you ever been inside ;hé Re-

publican Headquarters at any time,,Here

23
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in New Orleans?
Not to my récollection.
Have you ever been a Republicén? :
No, I haye not.
What is your voting affiliatioﬁ, ;ir?
I am Democraticf

Have you ever been other than a Democrat?

" No, I have not, no.

Mr. Shaw, diad you take.é trip to the West

Coast in November of 19637

' Yes, I did.

-

Wouid you tell us what-precipitated that trip
to the‘West Coast. ’
I was invited in early Septémber to speak to
~the Columbia Basin World Development
Conference in Portland, Oregon on
November 26. The Conference agreed they
wouid paf my e#penses for the trip, and 1
_accepted tﬁe speaking engagement.
Approximately how early in September’would you
- say that this inv;tation came to you?
May I refresh my meméry?
Yes.
(Referring to file) It came in the form of a

telephone call, and I would think the

24
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What leads you to believe that, Mr. Shaw?

I base that on a letter received,kdated

Now,
Yes.

With

I stayed at a hotel., From Los Angeles I went

Mr. Shaw, was this trip a cover up for any

days. I then proceeded to Portland. It

—Rotary Club there on Tuesday) November 26.

telephone call was on September 8 or 9.

September 11, from the man WHo‘called me
in Portland confirming the conversation
and expressing his pleasure that I woflld
be able to be there. |
Mr. Shaw, would you tell ﬁé the route of
your trip»that_yoﬁ'toqk to Portland.

I left -~ I went from here to Los Angeles
where I stayed several days.

td

whom did you stay there, sir?
to San Francisco where I stayed several

was decided to cancel the Conference be-
cause of ghe assassination of the Presi-

dent. However, I did speak to the

I went from there to Chicago, where I
visited friends, and returned, to the best
of my knowledge, to New Orleans on .

December 2. ‘ ' .

assassination plot?
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No, certainly not.

Did you ever engage in any assaséination pPlot
or assassination plan?l |

No.

Mr, Shaw, have YOu ever even joﬁiﬁély or
casually talked about k;lling a presiQent
of the United States? .

No, I most'cérfainly have not.‘

Have you ever-owned a ﬁéroqﬁ sport coét?

No, toithe best of myrrecollection I have

never owned a ma;éon sport céat.

Y

Have you ever owned a black and white striped
coat? | | | ’

To the best oé mygrecollection, né,‘i_have
.never ‘owned a black and white striped
coat.

Now, Mr.'Shaw,,Qduld you tell us what arrange-
-ments, if any, you made pertaining to
-your mail when you took your. trip to
Europe in 1966.

Again this must be to my best recollection.

Some of my mail came brdinarily to Mr.

éiddison's office, he handled some ﬁatters

business matters, for me. I arranged with

him and with the tenant who occupied my

26
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they could write directly to Jeff

house ;— to be exact, he arranged with
the tenant,.if they would bring him every
few dayé any mail that hadraééuﬁulated

at 1313 Dauphine Stréet,.gnd he wodld
forward this, together with the mail that
came directly to his office. I also td-
vised seveial people with whom .I corres-

ponded with some frequéncy, that if they

wished to write me while I was in Europe,

-+—Biddison's house and he would forward

Mr.

No,

this'mail as well. .
Shaw, have you ever worked for the Central
Intelligence Agency?

I have not.

Have you ever worked for any other Government
W

agency, other than your being in the

United States Army during the War?

My Army service is the only Government service

Mr,

-NO,

I have ever doné.

Shaw, did you conspire with Dave Ferrie_
and Leg Harvey Os@ald'go murder John F,.
Kennedy, the Presidént of the United
States?

I did not!
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0] Did you ever at any time want Pfeéident
Kennedy to'die?
A Certainly not.
MR, DYMOND:
We tender the witness.
THE COURT: | | -
Just a minute, Mr. Alcock.
Take'ﬁhéidury upstairs.' ﬁe_are going
to take a’te;;minhte.reéess.
(Whereupon, a recess was taken.)
AFTER THE RECESS: <
THE COURT:
The Jury has re£urned;
'Are the State and the Defense feady'to
éroceed?
MR, DYMOND:
We are ready.
MR, ALEOCK:
&es, Your Honor.
THE COURT:
V‘Hold up for just-a'few_seconds.
Sheriff, if there are.s§me pe;sons outside
that want to.céﬁe in, tell -then not tg
create any racket at all, please.

All right, Mr. Alcock.
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CROSS-EXAMINATION

BY MR, ALCOCK:

Q

.

Mr. Shaw, is it yoﬁr testimony'thé£ your
arréngements for your‘speakiﬂé'engagé-
ment.on the West Coast of the United
States wefe completed as early as the!
8th.or 9th of September of‘1963?‘

It is my tesfimony:tha£ I}éécegted‘anlengagef
ment on the telephone on either
September 8 or the 9£h,ﬁyes.

You ‘feel that wouldjbe the latest date that

'you.could have accepted? |

I would say so. Since the only document I

- have is a confirmation on Septémbe;'llth,
this is my --

So you presume it was prior?

It was a few days prior.

Therefore, in mid-September, 1963 you kneﬁ you
Qere going to the West Coast’of the
United States in—November of 19632 1Is

that correct?

- That is correct.

-

Is there any particular reason why you left on

November: 15?2

I had decided that I would take a two-~week
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vacation in connection with this speaking

- engagement in Oregon.

Did you have anj other speaiing engagements
on the West Coast?

I spoké on -- I was scheduled to speak -- ana
this was arranged much later -- I was,
scheduled to speak on November ?an t;
the San'FranciScd World Trade céﬁter,

- a small meeting arranged éy the'Diréctof
'6f the Center. Needless to say, at nooﬂ
of November 22nd no actual speech was
given. I did have lunch with a few of _
the people who had turned up on‘this
occasion. |
Now, how did the arrangements for that"speech

come about?

All by a telephone call.

By a telephone gall from whom; if you recall?

A Mr. Monroe Sullivan. May I refresh my

memory, please?

Certainly.

(Referring to file) A Mr. Monroé Sullivan, who

. ' .
is the Managing Director of the San

Francisco World Trade Center. I have a

telegram from him on the 13th confirming

30
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that he is reserving a roomrfor-me,
arriving on the 21st in San Francisco.
My recollection is that a dafror two be-
fore this we had talked on the telepﬁone,
I‘had agreed to speak to the San Franéiscc

World Trade Center and had asked Mr. !
Sullivan if he would be kind enough to
make a hotel reservatlon for me .
Do you recall when.he flrstvcontacted you and 
asked you to speak there?
Some several days before the 13th, I would say
- around November 10,

to the best recollec-

tion I have.

Do you recall whether or not he preéipitated
.the arrangements for your épeaking) or
did you request it?
I did not request him, I did noé tell him I
| wanted to make a.speech, no.
You did not tell him that?

No.

Then I take it your testlmony is that he

sollc1ted you to speak?

Is that correct?

He telephoned me, yes.

Do you know, or did you know at that time, a

131
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A Yes, I do.

Q Do you know whether he had any contact or

‘connection with this particular arrange-

ment? )
A He.may.well have.
Q In what regard? | ’ »-?
A He may.have talked to Mr. Sqllivan,,saying

that I was goiﬁg‘to 5e'on the Wéét Coaqt.
This is possiﬁle; I don'ilkﬁo& ﬁhis of
my own knowledge or recollection.

Q Do you know whether or not he solicited this
speakipg engagement on your behalf?

A ‘I do not know of my own kﬁowledge.

Q Had you had much contact with Mr. Bermudez at

this time?

A . Indeed yes.

Q Would you recognize his signatufe if you saw
| it? | |

A Yes, I would, i

MR. ALCOCK:
What is my next number?
THE CQERK: f ”

73.

BY MR; ALCOCK:

Q (Exhibiting document to witness) I am going to
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show you a document which I have marked
for purposes of identification as "S-73,"

and I ask you if you recognize this docu-

ment.
A I do nét recall seeing therdocﬁment, but I‘
am sure it is authentic, .
o] Do you'recognize the signature? ’
A Yes,. |
Q. . Wh&se.signature is.that?
A This ié Mr. Bermudez' way. of signing letters.

(Whereupon, the document referred
to by Counsel was duly marked for
identification as "Exhibit State 73.")

BY MR, ALCOCK:

Q Have you read the document in its entirety?
A ~ Yes, I have read it.

(o] Does this document not reflect that Mr.
| Bermudez solicitéd this épéaking engage-
-ment on your behalf? .
MR.- DYMOND:

Objeét, Your Honor. I think the document
speaks for itself, and we have no
objection to the Jury exémininé it.
MR, ALCOCK:

Your Honor, may I offer this in evidence?
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1 MR. DYMOND:

C:, o 2 ’ | '.NQ objection.
3 | ~ THE COURT:
4 T No objection?
5| MR. DYMOND:
s\v B . No. | - ~g<
7 | THE COURT:
s | ‘4' With‘no'objectioﬁ, youamay. Itfis re-
9 | i . '7. "~ ceived ig evidence. ;Yéu m#y read
10 | | it to the Jury if you wish.
11 MR.. ALCOCK:
. 12 | - This is a document on the letterhead of
'j? B‘-- the City of New Orleans, Office of
14 o International Relations, International
15 Trade Mart, New Orleans, Louisiana,
16 ' Telephdne 529-3349, It is dated
17 7 o . November 11, 1963, bearing the title
18 “Victor H. échiro, Mayor"” and also
19 " “Mario Bermudez, Director."
' 20 This letter is dkrected to Mr. J. M.
21 - Sullivan, Executive Director, World
22 . - , Trade Centér; Ferry-BQii@ing,
S23 ] San Francisco, California.
. ‘ 24 . *"pear Mr. Sullivan:

N
(%

"I tried to get in touch with you
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by telephéné today. Pending completion

of the céll I am writing you on the

same subject I would 1like togéiscuss
witﬁ you.
THQ'COURT:
Mq} Alcock, wiﬁh the competitiqn you *
have (referring to noise in the
| coﬁrtroom5 ﬁay ;éuééést_tﬁégyou.
;nse the ﬁike? o |
MR, ALCOCK:
Do you want me to sit down ahé read it?
THE COURT:

You can if you wish. I wish you would

start it over.
MR, ALCOCK:

Vefy well. I will start with the body
of the letter rather lhan re-
reading thé heading. This letter
is addressed to Mr. J.'M. Sullivan,
Executive girector, World Trade
Center, Ferry Building, San

, Francisco, Califdfnig.

"Dear Mr; Sullivan;

"I tried Eo get in touch with_you

by telephone today, but pending completion
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same subject I would like to discuss

»Francisco from November 21 to November 23,

grdﬁps there would be interested, he

" in this regard, or, if you wish, you could

Telephone Number 523-6137.

of the call I am writing you on the
with you by telephone.

"Mr. Clay Shaw, Managing Director
of the International Trade Mart here in
New Orleans, is going to be in San

and if you consider some local business

would be willing to address them on the
subject of our International Trade Mart
and his expérience in founding the
present one and promoting new trade for
the new building which is justvstarting
construction, and the effect of tﬁe Mart
on international trade for the Port of
New.Orléans.

"I look forward to hearing from you

contact Mr. Shaw directly, International

Trade Mart, New Orleans, Louisiana,

"Meanwhile, with kindest regards,

I am,

"Sincerely yours,
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"Mario Bermudez."

BY MR. ALCOCK:

Q

' Now, Mr. Shaw, do you recall whether or not

you had spoken to Mr. Sullivan before
this solicitation for this speaking
engagement by Mr.'Bermudez? _ ¢

I think not.

" Then may I take it that rather than Mf,

Spllivan diredtly soiicit%ﬁg'yod,'ﬁ?.
Bermudez on your behalf solicited him
. for a speaking engagement on ﬁbvember 22,

19637 )

This is six years ago and it is very difficult
to recall exactly how the matter came
about. My best recollection is a tele-
phone call from Mr. Sullivan asking if I
woulq speak there.

Did you know that -- éorry, go ahead.

That is my recollection.

You have identified the signature on this
letter?

That is'correct, it is Mr. Bermudez' signature.
It is unique. |

bo you haﬁe any question as to the authenticity

of the letter?
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No quesﬁion at all. Hevmay‘very well have .
.~ been working.along theée'lineé.

Do you recall speaking to Mr. Ber@udeé and
requesting him to line“up~a-speaking'en~
gégement for November-22, 1963? |

I do not recall anyisuch copvefsation. X )

To youg knowledge, do you recall discussing

| this letter wi£h.Mr. Sullivan? |
No, I do not recali discussingiii.
Now, you went from New Orleans to Los Angeles?
. Is that correct?

That is cor;ecﬁ.

Were you travelling with anyone?

ﬁo, I was travelling alone.

And who, if anyone, did you see in Los Angele?

Several friends. I stayed at the Biltmore.

I saw several friends, personal friends.
I also met withva group in‘Lés Angeles
’who were interested in building a new
World Trade Center for LoS Angeles,.and
Mr. Fred Vanderhurst is the name --
y;a~n-d—e-r—h-u-f}s-t,—1 believe. Let
me be sure. (Refeffing to filg)
V-a-n-d-e-r-h-u-r-s-t. The first name

is Fred,

38.
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Cguld you,téll us the namés of other indi-
- viduals you met with in Los Angeles?

There were several associatés\of Mr.
Vanderhurst. It is - six yeargf I don't
recall the names. -

You don't recall anyone'else you met?‘

Oh, peréonal friends?

Pefsonal friendé;.

- Yes, a Mr. Judson O'Donnell, a'Mr. val Dufour,

éAcousinvqf mine Faye Hogan, a Mr. Phil
Jones. This is what I recall.
Approximately How long did you remain in
Los Angeles?
From, I would say, November 18 until the

evening of November 20,

" Then I take it you went to San Francisco from

Los Angeles, is that correct?

That is cc;rrect.f I tooﬁ the o;ernight train,
‘the Lark, on the evening of the 20th,
arriving in San Francisco --

Did any of these people accompany you to
San Francisco? ) N |

They did not, I went alone.

And where did you stay in San Francisco?

At the St. Francis Hotel.

-39
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-And‘did you contactraqy personal friends
'while_you‘were in San Frgncisco?

Yes, I did. " 4-f?

And what were their names?

A Mr. Dondson, D-o-ﬁ»d-#-o-n, a Mr, Jim
Dohdson, and a-Mr.'-- these people liye
og this person lived -- a Mf. Charles
Walton, wh6.iivgd in Mill Valley,.wyich

~is a suburb of éan Franci§c§; a Mr.- John
Tacometti, I-a-c-o-m-e-t-t-i.

Any. others?

Those are all I recall at the moment,

Did you actually make a speech at all?

In San Francisco?

Yes.
No.

Do you know whether or not you made any long
distance calls back to New Orleans from

‘San Francisco? .

I may have. The afte}noon of the President's

assassination I think I called my office.
Did you call-anyone else, to your knowledge?

No.

. You made only one long distance call?

To the best of my recollection I called only

40
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my office.

Q And did ydu remain in San Francisco --

A I must correct that: Either that day or the
' next day I belleve I telephoned the man
in charge of arrangements in Portland
and my recollectlon is he said, "We *
don' t know, but come on up anyhow.ﬁ
Q I see, |
A Aside from that I don't recall mahing any

telephone, long distance telephone calls.
Q . hnd‘when did you actually leave San Francisco?
A To the hest'of my knowledge I left on the

evening of the 24th, arriving ~-=- again

overnight -- arriving in Portland on the

morning of the 25th,

SN NO HIATUS HERE,
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You gave a speech onthe 26th? 1Is that correct?

Yés; I had been scheduled to give a speech
on the_zstﬁ.to a combiﬁaﬁion'mee£iqg of
the Rotary Club and the Colu@pia Valley
World Trade Dévelopment Cduﬁcil. Since,
however, that was cancelled, I gave g&e
speech only to the Rotary Club on Monday.

And‘after.leéQing Portland whefe dié_you go?

I went over gy train ts'chicagp.’afri§in§

'"“Eherewcn“Thanksgiving“Day“which'WUUld*be‘

-the 28th;

A8

And did anyone accompany you from Portland to
chicagﬁ?v g

No, no one. I stayed with friends in Ch;cago;

What were their names?

Mr. and Mrs, Patrick O'Rourke,

And ypu‘arrived baék in New Orleans on what

| date?

To the best of ﬁy recollection, Tuesday,
December 2,

?o your knowledge, Mr. Shaw, do you knoé anyone
who knew David Ferrié~;ather well? -

To myyknowledge, no.

Do you know a man by the name of Layton

Martens?
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Yes.

Did you know that he was a roommate of David

Ferrie on Novembar 22, 19632

I have been told that, yes.

Do you know a man by the name of Dante

Marachini? ‘ ' *

No, do not.

Do you know a man by the name of James

No.

Lewallen?

Did' you know that he knew David Ferrie quite

No,

I

well?

did not.

To your knowledge} have you ever been to the

Yes,

New Orleans Lake Front Airﬁoft?

I have been there.

Would you say you went. there frequently?

Very, very infrequently.

Do you recall having gone out there at all in

the yéar 19632

To the best of my recollection, no.

Do you recall, to the best af your recollection

when you went out there?

No, I do not, but I would say over the past

ten years maybe on two or three occasions
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" Yes. Mrs. May Hobson, Mr. and Mrs. Richard

I have in the past, yes, sir, not recently,

. I have been there.

Do you know a man by the name of Kerry
Thornton?

No, I do.not.

Do you know a man by the néme'éf Jack Sawier?

Yes, I know Jack Sawyer;

Where do you know Mr. Sawyer from?

He is a friend 6fimine. He is with a TV

.. s;ation-hgre, tﬁe D{;ectof; |

How ldﬁg have you known Mr. Sawyer?

Five years possibly, maybe six.

Mr; Shaw, do you know anyone that lives in |
North éafolina?' j

Yes, several people.

Can you give us their names?

Procter (?), Mr. Williams Norman Devalle (?)]
Mrs..John Laos (?)L I cén give you a |
-further iist if you want.
In other wofds, you khow additional people from
" that area?

Yes.

Tow

r

You go to North Carolina quite frequently?

Mr. Shaw, did you ever own the building 906

44
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- Q

Esplanade?

Yes, I did. |

When did you own that building?

Again my. memory must serve me, bu#(I bought
it in 1949 or 'S0 and ownéd‘it for
about three years.

Did yod ever own 908 Esplanade?

" Yes, I have.

And when did.yqu own §08aEs§1ahade?

Again I must work froh memory. I would‘say
I bought 908 in ébout 1958 possibly, and
sold it in about.'62 or '63, but this is

3

to the best of my memory.

Is it possible that you owned thatiaddress in

the summer of 1953?
No, I did not own either of the buildings, I
fee; reasqﬁably sure, in the summeyr of
'63. Wait just a moment. I may have.
"No, I did not. I would have to check my
real estate‘recdrdé, bqt I think not.
Do you recall when'the,Jury and yourself and
the witness Mr. Spiesel went down to_thé
French Quarter, whethgé or not he ﬁent

to\either of these addresses?

Yes, sir, Mr. Spiesel went to 906 Esplanade.
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. Mr. Spiesel went to 906 Esplanade?

Yes.
And you had owned that property aﬁuone time?
Is that correct?
That is right, but I sold it 16 year; ago.
Now, where is your propérty in relation tog
| 96€ and 908 Esplanade?
In re1ation #o édé, my property.fronts on
" Dauphine Street.and,isvadﬁacent to the
rear of 906 Esplanade.
Does your courtyard abut on the 906 property?
Yes.
Does it also ébut»oﬂ the 908 property?
No, it does not.

Have you ever lived at either 906 or 908

Esplanade?

‘I lived at 906 Esplanade; I have not lived

at 208 Esplanaae.
And when was that that you lived at 906?
Sometime between 1950 and '52, in that area.
in £he summer of 1963 did you know any of the
tenants either in 908 or 906 Esplanade?
908 of course I knew, I.know Mr. and Mrs.
Mouton who owned the building, I may have

known several of the tenants there., My
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recolléction is ;hat I did not know any
tenants in 906.

Having owned both pieces of property, are they,
to your recollection, very similiar from
the outside?

Yes, as a matter of fact. They were builtffor
si;ters naturally origiﬁally, apd they
have a éértaih similiarity from the.ex—
terior. |

Is the interior entranceway to both apartments

v similar, to the best of your knowledge?

Yes, they both have a small vestibule and a
large entrance hail, as I recall it.

bo you know-whether or not as a matter of fact
both apartments in order to gain éntrance
require the party to ring the bell and
ghen the one in the apartment to ring a
buzzer to open the door?

I can't testify to the present condition. When
I owned the builéing this was the case.

(Exﬁibiting photograph to witness) I am going
to show you an exﬁibit which I have marked
for purposes of idehtification,as "State
74," and I ask you if you recognize the

scene depicted in this picture?
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.This would appear to be the -- as I recall it

1

from my visit with Mr. Spiesel, this is

the hallway at 906.

(Exhibiting photograph to w1tness) I am gOLng

Yes,

THE, COURT:

to show you an exhlblt which I have markeg
for purposes of 1dent1f1cat10n as “State-
7§.“ and I ask you if you recognlze the
scene deplcted in this plcture.r

this appears to repqgsent'the entrance

hall at 908 Esplanade.

What is that?

THE WITNESS:

908 Esplanade.

BY MR, ALCOCK:

Q

(Exhibiting photograph to witness) Now I am

going to show you an exhibit which I

have marked for bpurposes of identification

as "S-76," and ask you if you fecognize

the scene depictéd in that picture?

 not sure, because my visit with Mr.

Spiesel was the only one I have made to
this hallway in a 16ng time, but this is
probably another view of the hallway at

906.
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(Whereupon, the documents referred
to by Counsel were duly marked for
identification as “Exhibit éfate 74,
75." and "Exhibit State 76.")
BY MR, ALCOCK:
Q Now, can you tell us more specifically, iftyou
c;£, whgn you last owned the pProperty at
908 or had any pusinesé dgaling§ with

- the property at 9082.

A -I sold it to Mr. and Mrs. Moae, M-o-a-e, in
1963 or 'e64. .
Q And if your recollection is correct, you'owqu

that property in the summer of 19637

A -I may well have., "I cannot testify to that

without looking up the records.
0] But you can testify with certitude that your

property more or less forms the complex
with 906 and 908 Esplanade?
.Y No, it forms -- it is part -- well, to be pre-
cise, my propert} was originally the
) carriage house for 906, therefore it abuts
906. It does not toucﬁ at any point 908.

o] I see. Do you recall, Mr. Shaw, when Mr.

Spiesel on the witness stand was making

a drawing of the interior of theé apartment
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where he alleged that the conversation
- took place?

Yes, I recall that.

You recall that. Db you'recall whether or
not you had occasion to look at that
drawing? . i : ' X

Yes, I ;aw it.

Do you recali méking any nétatisns on that

- drawing, or any.cqrrectiohs‘or deletions
‘to that drawing?
I don't recall it.

Do-you recall calling Mr. Dymond over to you

while he had that drawing, and discussing

the drawing with him?

I may well have,.

' What was the purpose of that?

I think it was to look at this and see if I
recognized this as resembling any apart-
‘ment that I had known.

pDid it? ]

No, it did not.

Who is Eleanor Ba;ras (?) 2

Eleanor Barras? I have never met Mrs. Barras.,

I am told that -- can I say what I have

been told?
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No, you can't say what- you have been told.

I doh't know Mrs. Barras, no. :

Do you know whether or not, of your own know-

ledge, she lived in either one of these

-

locations?

Not of my own knowledge,

Do you of your own knowledge know whéreyMr.

Dymond might have gotten the name
Eleanor Barras?
Yes, I gave it to hinm,

You‘gave it to him?

Ye s . . . ) ) ;_'

You have never met the person?

No.

And you gave him the name?

That is correct.
That is when Mr. Spiesel was testifying?

That is correct.

Is this before or after you looked at the
dréwing?

I'don't recall really.

For what reason did you givewhim the name?

I can scarcely answer that without telling

you what I have been t31d about Mrs,

Barras,
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THE COURT:
I think you are dangerously treading on
the‘lawyer-client'pfivilege, what
. he tells his attorney. Jrhere is no
objection made by Mr; Dymond.

' MR. DYMOND: ;

Your Honor; we have nothing to hidé.
:On'fhat we don'ﬁ ciaim_any ;awyer;
clieht priviiégén"I“quidn;£ ?ant
him testifying to ﬁearsay thouéh.

MR, ALCOCK:

I think that is what he was referring to,

the possibility of hearsay.’
THE WITNESS:

That is correct.

_BY MR, ALCOCK:

Q Did you ;ecognize, Mr, Shaw, Qhether or not
tﬁere had been any structufal-changes
-in 906 when you were in there with Mr.
Spiesel and the Jury?

A I really was not in a éosition to observe that
carefull&. It was créwded. My own- .
éemories of the buildinglgo back to 1952,

16 years. I know I sold it. I couldn't

really testify with.any accuracy'as to
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whether the new owner had made any
structural cﬁanges.

Do you know whetﬁer or not éhére had been any
stfuétural changes made in 9082

To the best of my knowledgé, not. I.know.the
people who own it and they ﬁave never;
réﬁlly mentioned to me doing any majo;
structufalAéﬁanges, but I éannot witﬁ
¢grtéin£y‘testi£y to my §§n knowlédée
.éﬁat there have not been.

How far is Kentwood from Clinton,vLoﬁisiana?

I do not really know, I would have to guess,

I never made the trip, I have only seen

it on the maps. I would guess 60 to 100

miles,

" Do you know of your own knowledge whéther or

not Mr., Cobb, Mr. Lloyd éobb, owns any
propérty ip the Ciinﬁon érea?

I know that Mr. Cobb owns a very~lafge farm
in St. Francisville, which I believe is
quite near Clinton.

Quite what?

Quite near Clinton, I believe.

Have you ever been to that farm?

Yes, I have.
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When diad yoﬁ go to the farm?

Oh, during the past ten years I may have been
there three times. I might e;plain that
a little further, that Mr. cobb is a
breeder of-BlacklAhgus cattle, and once
a year he had rathefia big party to ¢
celebrate a stock sale, and I was
generally 1nv1ted to thlS party and
»sometlmes went and sometlmes dld not.
I would say maybe three times,

Do you recall whether or not it was necessary

for you to go through the Town of Clinton

to get to the Cobb's home?
My recollection is not, one goes to Baton
Rouge, directly up to St. Francisville

and turn right, and Mr. Cobb's farm lies

just -- east I suppose of St. Francisville

.~ NO HIATUS HERE,
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When is theblast timé that you»wére at this
locatio;?

Let's see. It was the year that ﬁf.'Kennedy
ran’ for the Presidency -- do you remember
that? =-- 1960 I believe it was, 1960.

That would have been the;las; time tﬁat yot
w;re there?

Tﬁ;t woula Se; thaﬁ would be;-to the best of
‘my fecollection.. |

On the occasions that you were at Mr; Cobb's
farm,'did you see your cousin Yarborough?

No, I did not.

To your knowledge, do you know whether your

. cousin knows Mr. Cobb or not? 

To my certain knowledge I do not know, but I
would certainly presume’since neither
ever mentioned to me knqwing the other,
they do not.

Do ybu recall giving a press conference on
March 2, 1967; thch would have been the
day after your arrest, wherein you re-
ferred to Lee Hér&ey'0§wald as "Harvey
Lee Oswald"?

I recall the press conference, yes.

Do you recall having called Lee Harvey Oswald
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Yes,

Was

NO'

Mr.

No,

" I take it then you,doh't know of any bitter-

No,

Now,

To the best of my recollection, I did not. I

You did execute one on your return?

(The

Will

Yes,

"Harvey Lee Oswald"? |
I think I did méké that mistake. 

there any particular re;son why ygg pﬁt
the name Harvey first?

purely a mistake.'

Shaw, do you know any of the persons wﬁo

testified from Clinton, Louisiapa?

I have never met any of them.

ness between yourself and them?

I do not.

when you went to Eufope in.1966, I believe
the summer of 1966, is it your testimon&
that you did not exequte a chapge of

address?

did execute one on my return.,

'witness.nodded affirmatively.)
you explain tﬁat?

I told a number of correspondents if they
wanted to write me in Europe they could
write me to Jeff Biddison at 1414 and he.
would forward the mail. When I returned

and moved back to my own house, it seemed
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simpler to»make the change of address
from 1414 back gaﬁher than write‘every-
body. |

You mean you made a chanQe of addréssvfrom
1414 Chartres back to 1313; when your
testimony is you never issﬁedAa>chang%

of address from 1313 to 14142

'Best of my recollection is that I had not.

But you did and do iecall'makiﬁg*a,éhénéé of"
address back from 1414 to 1313, is that
chrect?

That is correct.

T#

And yet you do not recall executing the origina

change of address?

I do not.

’ Now, where were you standing on the Nashville

Street Wharf when the Président spoke?
waard the rear{of thé crowd.
Toward the rear of the crowd?
Yes.
Did you hear Perry Ruséo testify thét he saw
yoh s tanding toward the rear of the crowd?
I did.

And with whom were you standing?

To my recollection no one.
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By yourself?

Well, there were people around me. I was not
with anyone, in that sénée.

Weren't you on the Reception Commi#tee?

Correct.

Did you separate from the Reception Commit%ee?

The Recéption Committee, onlf about five wére
invited to go onto the platform, the rest
of us weke left té'fend for ourselves.

I see.“ Then you did not position yourself next
to any of the Reception Committee during
the speaking of the President?

Not to -- I-doh't recall -- not‘to the best ;f
my recollection. A

Do you recall whethe; or not any man was stand-
ing next to you approximately your sizé?

I donft :ecall,-

But you do reéall standing toward the rear of

-the crowd? Is that correct?

Three-quarters of the way back perhaps.

Do you recall whether or not you had occasion
at that time to look around at any of the
;pectators in the_crowé? |

I may well have, I was interested in seeing

their reactions to the President's épeech.
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Rather than watching the President speak?

I watched the Presideﬁt, too. |

I take it then that by that'séatement that
you did observe oéher people;while the
President was speakiné?

Yes, that is cogrect. .h s

Can you recall what you wpré on that day?

I wore a busineéstuit and a tié; Ifcannof tell
you the.cblof oé either six yearszlgter.

Have you ever_toldranyone“that.you used the
name c1ay‘Bertrand?

I have never told anyone that I have used the
name ciay Bertrand. o

Have you ever heard of the name of Clay
Bertrand prior to this case?

I have never heard of the name Clay Bertrand
prior to this case.

Had you e&er met Dean Andrews-prior to this
.case? o

I had never met Dean Andrews prior to this
case,

Do you recall at any time negotiating with
ﬁr. Gordon Novel for space in the néw

International Trade Mart?

Not so much -- yes, I negotiated with Gordon
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- Do you recall who his attorney was?
I don't recall,.

Po you recall whether he had an attorney?

Yesg.

You don't recail hié name? ' : _ ¢
It may have been Dean Andrews.

It may ha;e Been Deén Andreﬁ§?  

May have been.

Well,

No, I am not sure,

What

I never met the attorney.
Why do you say it may have been Dean Andrews?

Because I recall his mentioningﬂthe name I

How long did these negotiations go on?

Well,

over quite a long period. Gordon Novel

Novel.

he 4did.

[3

are you sure or not sure?

did the man look like?

believe.
they went on for a good deal of time

was interested iﬁ acquiring the concession
for the -- what is now the Top of the Mart,
ané I kept telling him thaé he was prema-
ture, tha£ we were got yet.ready to enter

into any kind of lease or agreement for

that, and that he came in to see me guite
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A

often. As a matter of fact, he had
come in to see me before»that, because
on a numbef'of occasions he had wanted
to stage an International Trade Fair

- which the frade Mart was sponsoring.

And throughout these negétiations he was ¢
represented by an attorney?

Not, no, tﬁe ﬂegotiations fdf ﬁhe Trade'Fair
were simply a‘mattér.of his éomiﬂg in
and saying, Look, why don't we do this,
and generally it .turned out that the
Trade Mart would underwrite it and Mr.
Novel would maké the ﬁoney. Thét was
the usual discussion.

How many times was the name Deah’Andrews
mentioned to you?

I don't recall. 1I think at Qne'period he
brought a formal proposal to me. Now we
‘are talking about the Top of the Mart --

Yes, |

-- in the new building, and he may at that
time have said it wag'Qrawn by his -
attorney Dean Andreﬁs, or Mr. Andrews'

name may have appeared on the documents.

You don't recall whether as a matter of fact

61'
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Dean Andrews ever physically accompanied

him in your presence?

RNV

To the best of my recollection, nq; he dia
not. |

In connection with yoﬁr emﬁloyment ag Manaéing

Director of the Inﬁérnational Trade Mart,

dié you have occasion ﬁo meet dignitaries
coming into éown very dfteﬁ? 

Yes,‘that wa; part of my Jjob.

Did you have occasion to go ﬁo the Moisant
International A%nport in connection with
that job?

Quite often. |

And it is your testimony you nevef heard of
a VIP Room in the airport?’

No, my testimony was I never heard of Eastern
Airport's. The other VIP Room was then
mainﬁained.by the'aifporf itself.

You just didﬁ't hear of Eastern's?

I didn't know Eastérn'had a private lounge at
all.

Did you at any time go into the VIP Room, that

is, the airport's VIP Room?

Yes, on several occasions.

Do they have a quest register there?
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I have no recollection of one.

Do you ever recall signing one?

-

'I don't recall. This was many -- some years

ago.

Do iou fecall when we Were.out in front of
906 and 908 Esplanade Street with the ,
Ju;y and Mr, Spiesel, and when you .
arrived with yéuriattorneys and were
standing in f:Bnt of the éuildinéltﬁat
i; 906 and 908, do yoﬁ recall having made
the statement, "Let's go stand on the
neutral ground, let's don't stand in
front of these buildings"?

That is right.

You made that statement?

Yes.

Eo;-what,reason?

Because I wanted to gé stand §n.the neutral
‘ground.

That is the only reason?

Yes.

It wasn't because you did not want to call
anybody's attention to those buildings?

No.'

Was there anything particularly irritating
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about standing in front of those build-
ings?
No. : : : : 2
But you just wanteé to get away frqm them?
That is right. | “
_Now, in the summer of 1963 d;d you haée a ,

roommate?

'In the summer of 1963, I think not.

- Did you have a maid?

Yes.
What was her name?

Virginia Johnson.

2

‘Do you recall whether or not she was with you

the entire summer of 19632

I don't recall when she left. Wait a minute,
She left me after Betsy. Will you tell
me when Betsy was? Doesfanyone remember?

I can't recall,l'65 I think.

Well, she was with me until Betsy. Yes, she
was with me thfoughout the summer of '63:

I take it then she was with you in the fall
of '63? Is that cérreét?

To the best of my recollection, yes.

What were her working hours?

Generally she came sometime after noon, cleaned
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After serving dinner? L

' oh, generally 6:30, if I had guests a little

the house, fixed dinner for me and left

after serving dinner.

That is correct.
When did you generally eat, what time?
Did you séy when or what?

What time.

later.
Have yéu seen her lately?h_
No, I have not.
Other than this one occasion that you described
on diréct examination, thaﬁ is, the occ;-'
sion where you borrowed Mr. Biddison‘s
CadillacAautomobile to go to Hémmond, do
you recall ever driving an automobile of
a similar nature on any ;ther occasions?
No, I do ﬁot.
Do you recali borrowing anyone else's automobile
other than that one occasion you borrowed
" Mr, Biddison's car?
Not to the best of my recollection.
Did tﬂe Trade Mart, that is, the corporation,

if that is what it is, have any automobiles

itself?
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Nothing, nothing, nothing.

No, they did not own an automobile,.

D§ you know Mr. James Hardiman? That is the
postman that testified in thig case.

bnly from seeing him in the courtroom.

I gake it then that yéu know of no dispute‘
between yéurseif and Mr., Hardiman? \

Not at all.

Do you know Mrs. Jegsie Parker?

I have only seen h;r'in the courtroom,

Do you know of any disputé or any hard feel-
ings between yourself and Mrs. Parker?

#

Mr. Shaw, did you have tﬁe limp that you have

‘ today, in 19632

Did I have what?

The limp that you have today, in 1963,

I have had a back condition,_exfruded disc
from injuries received in the Army, siﬁce
>my discharge in 1946. It is a condition
that sometimes mékes me limp, sometimes
it does not. To answer your gquestion, I
p;obably had it iQ 1963.

And prior to this case I-think it is your

testimony that you have not known Vernon

Bundy? Is that correct?

.
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That is correct.
You know of no difficulty betweén yourself
and Vernon Buhdy?

None. I never met the man.

Had you ever seen Perry Russo prior to this

case? ) ' K ]

Prior to the case?

(Counsel nodded affirmatively.)

) No. . g .

Do you know whether or nbﬁ, as a matter of
your own knowledge, there is a Trade Mart
in the cCity of Dpallas, Texas?

Yes, I know that.

~ . NO HIATUS HERE,
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to

A I -would
Q pid you

President Kennedy was due to séeak on
November 22, 1963 at the Internationq}

Trade Mart in Dailas, Texas?

‘A It is not the International Trade Mart.

0 Weil, the Tfade Mart% |

A No, Ihaid not know it.

Q You did not know it?

A No, I did not.

Q Do you recall where you filed £he cancella—y

tion change of address with the United
States Post Office?

A I don't
gave it to the postman,'or bréught'it to
the-Post Office.

Q Do you recall whether or not this cancellation

of

effective on September 21, 1966?

A That is

Q Do you recall how you returned. to your home
from the Nashville Street Wharf on the

occasion of President Kennedy's speaking

tell me approximately when this came
your knowledge?
think in 1959 or ‘60.

know as a matter. of fact_that

recall whether I dropped it in the box

change of address was to become

my recollection.
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there?

After the completion of the President's speech,

those members of the Recept}on Committee
who ‘'were not in the limousines'or the
motorcade. thoserf us riding"in the pus
were taken w1tn the motorcade to Clty*
vHail and Pre51dent Kennedy spoke from the
second floor balcony, I suppose one would
call it, in the City Hall;to'e considera?
ble crowd which was gathered in Duncan

Plaza, and after that I proceeded -- the

President left immediately after that

speech, and I proceeded, on foot I suppose,

back to the Trade Mart,

I take it then that you at some time during

the course of this speech or directly
thereafter, when he was speaking on the
wharf, reunited yourself with the members

of the Committee, is that correct?

At the conclusion of nis speech we all returned

;to the bus.

.«

You give no particular reason why you didn't

watch the‘proceedings with these members

of the Committee?

I think they all split up, we disinte-
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grated, you know, with the understanding
that we were to éo back, go with the bus
to City Hall to hear tﬁebPregident speak.
Were you -present in the Internatiénal Trade
Mart on the date that LeeAHarvey Oswald
distributed Fair Play to Cuba Committse
leaflets in front of thé Trade Mart?
Yes, I was. |
Dolyou recali whether oF not ybu had ény part
in this di stribution?
I can tell you what happened. 1It was I believs
in the afternoon. Someone came in, told
me somé,'in quotes, "some ﬁut" was *
distributing. leaflets in front of the
Trade Mart, and I said, "All right." i
will come down and look at it, look into
it.f I gq£ a telgphone Eall which de-
layed me,va long distance call which de-
-layed me fér some minutes, and by the
time I got downstairs in front of the
Trade Mart Mr. Oswald was goﬁe, presuma-
bly taken by the Police, and the TV, men
Qere packing up their éameras. I a#ked
somebody what happened, and the& said

this fellow was handing out leaflets.
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Do you recall giving the handwriting samples

that were used in this case, dq»yqu re-

call making those samples?

- s B e P

Yes.

Where were they made?‘ o S e

In the office of Mr. Wegmann. ¢

And approximately what time were they made?
Between 3:00 and 4:00 in the afternoon I

would say.

Approximately how long did it take you to

Place your signature on these 13 exhibits?

Twenty minutes pe}haps.

It took you that loné?

Possibly, ten to 20 minutes; I can't remember

precisely.

Who was present?

Mr. Robert Link, the Notary.

Anyone else? |

Mr. Wegmann brought in the blank forms, but
only Mr. Link‘and I were there.

Now; prior to that occasion had you not seen

a copy of the questioned signature, that

is, the Clay Bertrand signature in the

airport book?

Yes, it was introduced in evidence here. I
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No, I did not see any photographs of it.

have seen it.
You had seen it?
Yes.
Did you see copies of photographs»éf fhat

signature made for Mr. Wegmann?

You did not see any photographs of it?

To the best 6f'my recollection.

- Did you sign anything else on the occasion

that you gave these samples, other than
the signature "Clay Bertrand"?

No, I did not, best of my recollection.

2

Were you seated or standing when you executed

these signatures?.

I was seated.

" pid you know a man by the name of Tommy Cox

fromADallas, Texas?

Yes, Irdo.

Where did you meet Mr., Cox?

In New Orleans.

What was the occasion?

On Mardi Gras, oh, some seven or eight years
ago I would guess, .

Did you have’a continuing acquaintanceship

with him after this first meeting?
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Yes.  He yisited'New Orleans once or twice,
and we correspondea.

Have you ever been to Déllaé,vTexas?

I was in:Dallas, Texas last in 1965 I believe,
1966 possibly. | ‘

Did you go to the Mart at that time?

No, I did not.

Do you know ény'oéher residentsfpf Da;las;‘

| Texas? | |

To thé‘best of my recollectibn,_ho;

Prior to the trial did you know Mr. Spiesel?

No, I did not. .

I take it then to your knowledge you know of
no. grievance between yourself and Mr,
Spieéel?

No.

On your Qccasions of going to‘the New Orleans
Lake-Front4Airpor£, do yﬁu-eQér recall
"seeing é man fitting the description of
David Ferrie?

No, I do not.

Do you recall with whom you went to the-air-

port?

No, I do not.

Do you recall what the occasion was fbr going
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to the airport?

On one occaéion I was going out on behalf
of the Trade Mart to meet sogeoné. I
can't tell you his name, butfhe haé his
private plane and I went out to meet him.
He was a governor or a senator or somf—
th'ing like that. ’

Have you ever been in Lafitte's Blacksmith
Shop?

Yes.

Do you frequent it often?

No. ‘

In 1963 do you recall having beén in there?J

Possibly, I may well have.4

You say you do not frequent it'often. How
often approxima£ely do you go there?

Lafitte's Blackémith Shop? Wé;l, two or three
ﬁimes a year. |

Two or three tiﬁes a year?

Yes,

Do you know any of the people in there, any of
the employees? |

Well,.I know John Valz, who.did play ﬂye'piéno

there. He does not any more I think.

Do you know when he ceased to play the piano?

74

.



10

11

12

13

R

¢

14
15
16
17
18
19
20

21

23

24

-25

- No;— I donft,‘I just know he doesn't do it now

and my impression is for the past two or
.three years he has not: |
Is there ‘any reason when -you were;giv}ng these
samples for handwritiﬂg pﬁrposeé, tha£
you did not write anything other than ,the

signature "Clay Bertrand"?

I wrote what I was instructed to write by Mr.

- Wegmann, which was the date, Clay Bertrand

énd New Orleans, Louisiana,
Were you given a copy of your cancellation
'change-of-address form when you filed
(it)?
Was I given a copy?

Were you given any copy?

" Do --

-~ any memorandum?

‘Do I have any such?

Yés.'

No, I do not.

Is Mr. Hardiman your postman?

No. |

You told Mr. Dymond you were somewhat familiar
with the Louisiana Avenue Parkway area.

Can you tell me how you became familiar
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with the area?

Simply in driving around the City, I know it

runs from Claiborne over towgrds Broad.
That i; the extent of your fam%liarity with
the area?
Yes. l E 'A | e

Are you familiar with the 4900 block of

Magaziné Sﬁreet? {

No, I-.am not. .

You don't ever recall driving up that way?

Never.

Can you give me the name or the names of any
of the parties that were on the bus, on
the Presidential Committee on the Nash-
ville Street Wharf?

This is difficult to do, it was six years ago,
.the.people who were invitéd and wvho I be-
lieve were on the bus were the members of

" the City Council. I recall Mr. Fitzmorrisg
being there, i think Henry Curtis was
there. Mr. Garrison was also on the
Committee, and I believe éha# he was on

the bus that day but I can't swear to

that with certainty, but it was a crowd

of perhaps 30 or 40 people, in that

76

od



-
i

.

10
11

12

14
15
16
17

18

9

20

21

22

23

24

25

13

general area.

Do you recall whethef Mr,., Biddison was on the
wharf that day?

Best of my knowledge, he was not.:‘

Do you recall having éeen anyoﬁé that you
might have at the time thought were .
Secret Service or FBI aégnts on the wharf?

Not whom I had seen and kheyAwé:e FBIrand

| Secret éervice, ekéepg'for.ﬁhdsejﬁeople
who were in the Pres;deﬂtiéi ﬁotof&éde,
who I assumed were FBI or Sécret SerQice
men, nobody else.

Do you recall approximately how 1ong you re;z
mained té the back of the crowd on the
wharf?

For the duration of the speech I think, which
was 20 or 25 minu;es I wbuld guess,

Can you recali the last time that you were in
.908 Esplanéde?

About two or three weeks ago.

Would that have been iﬁ»connection with this
case?

No, i should e#plain perhags., Tﬁe builaing
was sold to a Mr. and Mrs. Mosés. Mr.

Moses died. Mrs. Moses remarried and is
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. now Mrs., Mouton, and ﬁhe Moutons are
friends of mine. I went there for a
drink as I recall. | |

Do you recall ever having gone to any party
at all in either 906 Ar 968 Espianade%

Yes, I have been to a pérty at the Moutons‘
905. I don't reéall'going to any paréy
in 906..' ) . |

Do you recall having éone.to a:pafty in 908 in
gﬁe summer of '63?

I don't recall it.

Have you ever seen any piece of mail addressed
to Clem Bertrand?
Clem Bertrand?

Clem,

No.

C-l-e-m, Have you ever seen any envelope

described as Mr. Hardiman described the
- envelopes that the Clem Bertrénd letters
were in?
Brown wood grain?
Yes. |

No.

~ Whether any features to the drawings made by

Mr. Spiesel that were familiar to you?
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You

Since he had said that he had met me at a

bl

L

And

No,

MR.

MR.

THE

It was a very rough drawing, it did not
correspond to any apartment that I knew.
were checking to see whether ‘it did

correspond to any?

party at éuch an apartment, obviouslyeI
w;s looking to see if it corresponded.
Yes, I Qas.cheékingf B
you made no magks or corrections on the’
‘é¥awing?
I didn't touch it,
ALCOCK:‘
No furthér questions.
DYMOND :
No further questions.
If the Cou;t please, ét this tihe the
Defense rests.
COURT :
‘Keep order in the courtroom.
If you wish, Mr.'Alcock, I would entertain
a motioh to adjourn for lunch.
I ;ould liké to firstvask £héVState_-— they
have the iegal'right -~ if they choose
to place febut£al witnesses on the

stand. First, do you intend to place
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rebuttal witnesses on the stand?
MR, ALCOCK:
Yes, we do, Your Honor.
THE COQRT:
‘ If you would like for me tp grant you
time‘to correlate and logistically

get your witnesses in shape so you

can place them on the witness stand

today when we come back from lunch --

MR, ALCOCK:

Yes, Your Honor.,
THE COURT:

Let everjbody héve a seat. It is 25
minufes'after 11:00, ané I am going
to recess until noon and have the
Jury come back at 1;30.

Gentlemen of the Jury, theistatus of the
case -- youvare not atﬁorneys, but
just to let you know what is the
status of this case, the State has
rested, the Defense has rested, and
under éhe law thé Sta£e is allowed
in law to put on what we call re-
buttal wiﬁnessés. So that is what

they choose to do and are intending
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to do, and we will give them until

we come back this afternoon.

Now again, as I have so many times, I am

: admonishiné you and insﬁrﬁcting you

not to discuss the case amgngst &our-
selves. We are almost coming to *the
end of it. If anybody makes any
legal mistakes we have to do this all
ovér. As §ou well know, todgy:is the
38th day -- 11 dayé in-Janua:y and
today is the 27th of February -- so
we have been at this 38 days; Do

not discuss ﬁhe ‘case amongst your-

selves or with anyone else,

The Court stands recessed ﬁntil 1:30

o'clock p.m.

Mr. Shaw, you are released under your

a recess was taken until 1:30 o'clock p.m.

same bond, and this Court will stand

recessed for lunch until 1:30 p.m,

Thereupon, at 11:33 o'clock a.m.,

- » -
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I; the undersigned, Helen R.Dietrich, do
hereby certify:

That the above and foregoing (él pages of
typewritten matter) is a true and correct £ranscription

of the sténog}aphic notes of the proceedings had heréin,

' the same being the testimony of Clay Shaw, from the

proceedings in opeﬁ Court on’ February 27, 1969 and

taken downAby the undersigned and“transcribéd under my
supervision, on the day and date hereinbefore noted.
New Orleans, Louisiana, this 3rd day of March, 1969.

_Aw. R, ML

. HELEN R. DIETRICH .
REPORTER

T
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